
Actualiteitsvraag 1 

 

 

Onderwerp: Hensbroek krijgt een nieuw schoolgebouw? 

 

Raadslid Rick Nooij stelt namens de fractie CDA Koggenland de volgende vragen: 

 

 

Vragen: 

 

Graag zouden wij de volgende actualiteitsvraag willen indienen inzake de nieuwe te bouwen 

school in Hensbroek: 

 

September een jaar geleden hield gemeente Koggenland een presentatie van het gehouden 

locatie onderzoek. De speelvelden van Apollo 68 blijken de beste locatie te zijn voor dit project. 

Sinds die avond in het lokale café heeft Hensbroek niets meer gehoord. 

Sportverenigingen die onzeker zijn over het inwilligen van de geuite wensen en het uitspelen 

van competities.  

 

Omwonenden van de toekomstige schoollocatie vragen zich af waar, wanneer, hoe komt de 

buurt eruit te zien? 

 

En dat terwijl de huidige Ark kampt met stijgende onderhoudskosten, co2 melders die rood 

branden en oplopende stookkosten voor de deur. 

  

Wat is nu de stand van zaken rondom de nieuw te bouwen school? 

 


